
 
 

Bestyrelsesmøde 6.12.2018 1830-2200 
Deltagere: Bestyrelsen og sport i tidsrummet sammen fra 1830 - 2000😊 

Spisning fra 1830-1930 

Afbud: Lars Bo, Johnny, Nikolaj Kviesgaard, Jesper Jensen og Ivan J. 

 

 

Dagsorden Referat 

1) Julemiddag v. Svend AA + Elna   
 

1830-1930 

2) Sportnews: Trænersituation Forår, U15 piger mm? 
(30min) 

Møde afholdt med Jeppe Stokbæk(HIF) og Søren L. 
U15 piger. Søren L præsenterer en plan på baggrund 
af Kolding Q´s vilkår. U14 afd drenge er 12 spillere. 
Har trænet sammen med u13. Der vil blive et 8 
mands hold i foråret for u14 -drengene. Henrik 
Larsen tager over på u19 efter Thorben Sørensen. 
Tilskud til træningslejr vendes, og LK vender tilbage 
med potentielt antal. Det drejer sig om u19 og dame- 
og herresenior. Der gives kun tilskud til kørsel ved 
ekstraordinære kampe. Jesper B. henter ”bold-
skraldespande” hos AVK-plast. 

3) Materiale info+ W-arrangement OB / Henry Q  
(20 min) 

HQ gennemgår materialeoversigt – trøjer, bolde og 
overtræk. Det sværeste at håndtere er materialet til 
ledere og trykket på samme, og hvilken kasse der 
skal betale. Kridt systemet gennemgåes, og Henry 
giver et godt indblik i det system. HQ sender 
kridtmærkerne til Niels. Målmandshandsker 
udleveres af Henry. 

4) RBK´s venner info – Stig R. (5-10min) Regnskabet efter SR er ikke gjort helt op. 

5) Ribe-stævne – JB -Status? (5-10min) Nærmere info følger. 

6)  Budget 2019 (45 min) Budgettet færdigbehandles og vi har bestemt at 
pristalsregulere. 

7) Status opsamling kontingentrestancer 2018 
(15 min) 

Nede på 35 – HE udsender lister og der bliver rykket 
en sidste gang. Herefter nulstilles og Lone gøres 
opmærksom på dem der ikke kan få et licens ud af 
klubben uden at betale restance.. 

8) Samarbejde RFC (15min) Udsættes til 2019. 



9) Datoer til årshjul 2019 (15min) Opstartsmøde 23.1/GF 27.2/Træningslejr?,  
Målmandshandsker til og med u10. 

10) Næste møde i januar 10.1.2019? 10.1.2019 

11) Multibane.  HE og NR færdiggør ansøgning til SE mv. 

14) Evt. (5 min)  

 


